
Referat fra bestyrelsesmøde d. 15. november 2023
Lærerværelset, kl. 18.30 - 21.00

Tilstede: Thomas, Artur, Karsten, Tina, Martin, Anja
Afbud: Maria, Søren
Referent: Anja og Tina

Godkendelse af referat fra d. 09.10.2023.
Godkendt. Ved fremtidige møder sørger Artur for at printe referatet, så det kan underskrives
af bestyrelsen.

Status i børnehaven
Personaleressourcer
Drøftelse af personaleressourcer i 2024. Nuværende leder af børnehuset ønsker ikke at
fortsætte som leder. Derfor er der behov for at slå en lederstilling op snarest med ansættelse
pr. 1. januar 2024. Det er vigtigt at komme bredt ud med stillingsopslaget. Vi drøfter netværk
og platforme.

Børneprognose
Der er fortsat tilgang til børnehuset. Til april er der 19 børn i børnehaven. Vi er godkendt til
20 pladser. Artur orienterer om vippeprincip, som betyder, at vi fx må godt have 22 børn i
børnehaven, hvis vi ved, at 4 starter i skole inden for kort tid.

Status på skolen
Status på generel trivsel hos skolebørnene
Der er vedvarende god stemning. Aktuelt er der fokus på julerier og december.

Henvendelser fra Klarup og Aalborg Øst området
Vi drøfter muligheden for at mulige kommende elever kan komme på besøg i en prøveuge
eller en prøvedag i flere uger. Formålet skulle være, at fornemme om skole, barn og familie
er et match. En eventuel prøveuge skal indpasses efter årets gang, så det skaber mindst
muligt uro for skolens elever.

Status på fødselsdag og koncert
Det beskrives som en god oplevelse og det vil give mening at lave noget tilsvarende hvert år
og i god tid inden indskrivningen. Det var også en god oplevelse, at informere om skolen i
cafeteriet i Mou Hallen ifm. gymnastik for børnehavebørn.

Indskrivning til næste år
Aktuelt er der 5 børn indskrevet til børnehaveklasse 2024. Vi taler om at lave et opslag om,
at vi har få pladser tilbage, og vi lægger vægt på små fællesskaber og tryghed.

Opdatering af hjemmesiden



Artur giver Tina besked om, hvad der skal rettes. Tina retter til.

Økonomi
Stabil økonomi, vi laver overskud i år.
Vi har stadig en kassekredit på 500.000 kr. Og den er ikke trukket op.
Vi er færdige med skattegælden til december
Vi skylder ikke mere på bygningerne
Vi vil gerne til at kunne spare nogle penge op

Varmepumpe
Artur har fået vejledning af elektriker ift. varmepumpe, som har regnet på kapacitet og
behov. Dette har betydet et nyt valg af varmepumpe. Den er fundet til samme pris, som
tidligere varmepumpe og budgettet holder derfor. Der gives 5 års garanti. Den installeres
mandag i uge 47 af aut. VVS og elektriker. Oliefyret beholdes, men slukkes.

Vandskade i Børnehus og renovering
Håndværkere er i gang. Forsikring dækker indendørs materiale, og vi dækker selv udendørs
fx i form af tagpap. Håndværkerne er valgt af forsikringsselskabet, og de er gået i gang med
arbejdet. De forventes at være færdige til jul.

Nye tider til bestyrelsesmøder i det kommende år
Roterer mellem man, tirs, ons, tors. Mulighed for online deltagelse.


